
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 

KLASA: 023-07/17-01/02 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-18-135 

Delnice, 18. siječnja 2019. 

 

 

Z A P I S N I K 

sa 135. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 18. siječnja 2019. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački 

Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 

komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada 

Delnica, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Goran Štimac, GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, 

voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: Karmela Rački, Iva Žagar, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Goran 

Štimac. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- U tijeku su aktivnosti na popisu imovine. 

- Otplata stana sa stanarskim pravom. 

- Aktivnosti uz izradu Plana savjetovanja sa zainteresiranom javnošću. 

- Isplata stipendija 

- Pribavljena je ponuda od Erste banke za korištenje minusa po računu i odluka je pripremljena 

za Gradsko vijeće. 

- Krenula je priprema za financijske izvještaje za 2018. godinu. 

- Napravljena je plaća za Program „Zaželi“. 

- Neoporezive isplate te obračun za Gradsko vijeće za prosinac 2018. godine. 

- Plan nabave za 2019. godinu. 

- Ažuriranje registra jednostavne nabave. 

- Izrada izvješća za PGŽ za projekt Potok i slap, prema Ministarstvu regionalnog razvoja za 

kuglanu i prema Ministarstvu turizma za punionicu za e-bicikle. 

- Kolega Briški, zajedno s kolegicama Piskač i Grgurić nastavlja uspješno pribavljati sredstva od 

EU i ministarstava pa je tako za knjižnicu dobiveno 1.400.000 (33 %), a za reciklažno dvorište 

1.090.000 (85 %). 

- Stigla je okružnica za proračunske korisnike za predaju financijskih izvještaja, rok je 31.1. 

- U procesu su izrade ovršnih prijedloga, ima ih podosta te nam pomaže kolega Mrle. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Rad s korisnicima za pultom. 

- Radijska emisija, Pričaonica priča, Kreativna radionica. 

- Ispis dužnika, nakon provjere ide se u potraživanje imovine. 

- Rješavanje informacijskih upita korisnika. 

- Priprema za izradu izvješća o radu i godišnjeg plana i programa rada. 

- Obrada knjiga po književnostima i strukama, trenutno se obrađuje američka književnost. 

- Financijsko poslovanje, plaćanje računa, zahtjev za sredstva za materijalne rashode. 

- Danas u Knjižnici gostuje Marko Smole, etnolog na temu Goranskih mitoloških priča. 

 



DAVORKA GRGURIĆ 

- Radio se Plan nabave za ovu godinu. 

- Suradnja na izradi izvješća Ministarstva regionalnog razvoja. 

- Jednostavne nabave za proširenje javne rasvjete za Lovačku ulicu i Polane. 

- Intenzivne aktivnosti na popisu imovine, paralelno se radi registar nekretnina. 

- Ugovori za zakup javnih površina i poslovnih prostora. 

- Dogovor s koncesionarima za zimsku službu vezano za GPS uređaje i postavljanje u vozila. 

- Ugovor o prijenosu obračuna električne energije i povećanje snage za Hidroelektru. 

- Kontrola radova i dnevnika KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Pripreme za slanje rješenja i računa za komunalnu naknadu. 

- Komunalni doprinos – rješenja i opomene te rješenja za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Posebni uvjeti gradnje i potvrde na glavne projekte. 

- Rad sa strankama. 

 

PETAR HRG 

- Prijave na javne pozive i natječaje HTZ i PGŽ. 

- Održane su dvije koordinacije po pitanju Delničke adventske bajke za 2019. godinu. 

- Održana je Koordinacija direktora TZ Gorskog kotara. 

- Odrađene su aktivnosti po pitanju Programa pravac 27 susjedstava. 

- U 2018. godini bilježimo 12.475 dolazaka (8 % više od 2017. i 30 % više od 2016) i 28.704 

noćenja (16 % više od 2017. i 41 % više od 2016). Delnice bilježe 17.000 gostiju, Crni Lug 

6.300 i kupska dolina 5.000 noćenja.  

- Ovaj vikend održavaju se snježna biciklistička utrka i snježna trkačka utrka. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Teorijska nastava – opskrba vodom na požaru, hidrantska mreža, tehničke karakteristike. 

- Popravljena je i dopremljena autoplatforma. 

- Zamjena stanice u jednom kamionu. 

- 7 djelatnika obavilo je sistematski pregled. 

- Izrada satnica za plaću, izrada rješenja za godišnje odmore. 

- Održana je sjednica Upravnog vijeća. 

- Stari kombi je na popravku. 

- Redovito se zamjenjuju i atestiraju boce izolacionih aparata. 

- Na servisiranju su aparati za početno gašenje. 

- Održat će se sastanak odvjetnika radi dogovora o nagodbi u predmetu Abramović. 

 

GORAN ŠTIMAC 

- U Domu sportova održava se malonogometni turnir (mlađi uzrasti). 

- Popravljen je sustav za grijanje bazena. 

- Pregled aparata za postavljanje čunjeva je izvršen, staze su pripremljene za natjecanja. 

- Klizalište se najviše koristi vikendom, nabavljene su zaštitne gume za metalne tribine. 

- Na Platku je sve spremno za vikend. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Izrada prijedloga Odluke za prodaju zemljišta u PZ K-1, nakon razgovora s potencijalnim 

kupcem ova će se Odluka prolongirati za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća. 

- Dogovor s Hrvatskim cestama oko upisa državne ceste (dio Lujzijane) u gruntovnicu. 

- Dogovor sa ŽUC  za cestu Kuželj a na prigovor stanovnika. Nakon što dobiju posebne uvjete 

Hrvatskih voda organizirat će se zajednički sastanak. 

- Sukladno Zakonu o komunalnom gospodarstvu izradit će se evidencija komunalne 

infrastrukture. Događa se da evidenciju radimo u popisu imovine, registru imovine te sada po 

zakonu. 

- Dostavljen je popis oborinske kanalizacije, imamo 7.131 metar sustava što će se ove godine 

uvesti u imovinu. S Komunalcem treba sklopiti ugovor o sufinanciranju. 



- Izrada potvrda o dobro izvršenim radovima radi javljanja firmi na natječaje. 

- 3. faza Švicaraca – dio fekalne kanalizacije i vode u Delnicama (Vučnik, Ploškovo, dio V. 

Bubnja i Lučice): Nakon provedene javne nabave ponuđene cijene su dvostruko veće od 

procijenjenih te je pitanje tko će platiti razliku. Ne bismo smjeli pristati na smanjenje obima 

radova jer bi tada ispale Lučice, a tamo je stanje užasno. Treba na sve moguće načine utjecati 

da tu razliku podmire Hrvatske vode i inzistirati na cjelovitom programu. 

- U dogovoru s predsjednikom Gradskog vijeća naknadno će se dostaviti materijal Risnjak – 

Delnice d.o.o. vezano uz opće uvjete za komunalne usluge – dimnjačari, tržnica i groblja. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Izrađeno je i poslano izvješće o podacima iz evidencije prava u sustavu socijalne skrbi za UDU. 

- Obrada materijala za Gradsko vijeće. 

- Komunalcu je poslan spisak socijalno ugroženih zbog obračuna vodnih usluga. 

- Napravljen je popis imovine za zgradu gradske uprave. 

- Za Gradsko vijeće su izrađene izmjene i dopune Poslovnika o radu Gradskog vijeća. 

- Rad na pojedinačnim predmetima – ovrhe i rješenja. 

- Izrada Plana za 2019. godinu za javne radove i stručno osposobljavanje. 

- Za Gradsko vijeće je izrađena Odluka o plažama na području Grada. 

- S Novim listom potpisan je ugovor o suradnji vezano uz zakup ½ stranice Goranskog novog 

lista. 

- Izrađena je Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra u svrhu formiranja parcele groblja i 

ucrtavanje mrtvačnice u Hrvatskom. Materijal ide na Gradsko vijeće. 

- Održano je Upravno vijeće JVP na kojem je donijeta Odluka o izmjeni Statuta i izrađena Odluka 

o davanju suglasnosti koja ide na Gradsko vijeće. Radilo se na izmjenama Poslovnika o 

unutarnjem ustroju sukladno rješenju inspekcije za vatrogastvo te će se donijeti Plan osiguranja 

intervencijske spremnosti koji do sada nisu imali. Sve treba biti gotovo do kraja idućeg tjedna 

kad će se opet održati sjednica Gradskog vijeća. 

- Dogovor s predsjednikom Gradskog vijeća oko dnevnog reda, izmjena Poslovnika te upućivanje 

u daljnju proceduru. 

 

 

Dovršeno u 8,30 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 
 
 


